

Date: 11 March 2026

التاريخ: ١١ مارس ٢٠٢٦

Subject: Recording of the Muscat Stock Exchange Discussion Session on the Financial Statements of Takaful Oman Insurance S.A.O.G. for the Financial Year Ended December 2025

الموضوع: تسجيل جلسة بورصة مسقط النقاشية حول البيانات المالية لشركة تكافل عمان ش.م.ع.ع. للسنة المالية المنتهية في ديسمبر ٢٠٢٥

Takaful Oman Insurance S.A.O.G. held a Muscat Stock Exchange session for investors and financial analysts to discuss the audited financial statements for the financial year 2025. The session was held today, 11 March 2026, from 9:30 AM to 10:30 AM.

عقدت شركة تكافل عمان للتأمين ش.م.ع.ع. جلسة بورصة مسقط للمستثمرين والمحليلين الماليين حول البيانات المالية المدققة للعام المالي المنصرم ٢٠٢٥ وعقدت الجلسة اليوم الموافق ١١ مارس ٢٠٢٦ الساعة ٩:٣٠ - ١٠:٣٠ صباحاً

The session was conducted via the virtual meeting platform (Teams), and the video is provided below:

و تم عقد الجلسة عبر برنامج الاتصال المرئي (Teams) والفيديو مقدم ادناه:

Video:

الفيديو:



For further information please contact the investor relations officer Mr. Majid Mohammed Al Obeidani
Phone: 22303011
Email: Majidmohammed@takfuloman.om

وفي حالة وجود اية استفسارات يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين الفاضل/ ماجد بن محمد العبيداني
الهاتف: ٢٢٣٠٣٠١١
البريد الالكتروني:

majidmohammed@takfuloman.om

Majid Al Obeidani
Investors relations Officer



TAKAFUL OMAN INSURANCE SAOG تكافل عمان للتأمين ش.م.ع.ع.